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De volgende motivering en eventuele vragen dienen ter voorbereiding op de commissiebehandeling.  
 
Motivering voor commissiebehandeling 
Aanvullende vragen n.a.v. de beantwoording middels de mededeling van Wethouder Van Werven. 
 
 
Eventuele vragen voor het college 
• Waarom wordt er nu pas een andere klok besteld als het om 4 klokken gaat. 

Waarom niet een halfjaar eerder voor de 4 klokken uurwerken besteld. 
Vindt het college het normaal dat er op het busstation waar alles draait om tijd de 4 aanwezige 
klokken al zeker een halfjaar niet op tijd staan. 

 
• Waarom wordt de KIWA er bij gehaald wat hier niet van toepassing is als eenvoudig aan de 

onderzijde van het  noodstroom aggregaat de oppervlakte corrosie verwijderd kan worden en 
dit vervolgens te conserveren met verf. 

 
• Waarom is deze zomer het gras zeker 6 tot 8 weken niet gemaaid en nu nog steeds 

onregelmatig waardoor het gras van de zomer een halve meter hoog stond en zelfs zaad 
ontwikkelde terwijl er in het verleden wel keurig op tijd gemaaid kon worden. 

 
• Waarom is het noodzakelijk onderhoud horend bij een nieuw ingerichte Zomerkade niet direct 

in het structureel onderhoud opgenomen. 
Waarom is het onkruid op de bestrating bij de houten fietsenstalling ook niet verwijderd het 
geeft de nieuwe Zomerkade jammer genoeg nu al een slecht onderhouden aanblik. 

 
• In plaats van het opleggen van kortingen aan externe bedrijven bij niet voldoen aan de vast 

gestelde resultaten wat gaat het college nu echt doen om de rommelige aanblik van de 
openbare ruimte te verbeteren. 

 
• Wat is de reden dat de vervuilde verkeerslichten in het algemeen maar ook de portalen met 

name op het Merk een uitvalsbasis weg 1 x per 5 jaar worden gereinigd terwijl dit in het 
verleden 1 x per jaar gebeurde. 
Ondanks dat het verfwerk van de verkeerslichten en drukknop palen zoals vermeld periodiek 
worden gecontroleerd zijn verschillende hiervan zeer slecht. 



Wat gaat het college afgezien dat de verkeerslichten zichtbaar, functioneel en veilig moeten zijn 
aan de vervuiling en het slechte verfwerk van de verkeerslichten doen. 

 
Het college geeft aan dat het volgens het vastgestelde wegbeheerplan 2022-2026 volop in 
uitvoering is de fietspaden op peil te brengen. 
Kan het college aangeven welke fietspaden er in 2022 en 2023 op peil zijn gebracht. 
En kan het college aangeven welke fietspaden er in 2024, 2025 en 2026 op peil worden 
gebracht. 

 
 
 


